
 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

PROTOKOLL FÖRT VID SÄLLSKAPET BOULE I HJO 

Styrelsemöte 2025 – 04 - 07 kl 10.00 i Klubblokalen 

Närvarande: Sonja Johansson, Sven Stoltz, Berit Svensson, Åse Pettersson 

                    Göran Tegnelund, Pelle Ekholm, Conny Wennergren, 

                    Gerd Björnell, Pia Quist 

§1. Mötet öppnades av ordförande Sonja Johansson 

§2. Dagordningen godkändes 

§3. Conny Wennergren valdes till justerare. 

§4. Föregående protokoll 2025- 03-10 godkändes och lades till handlingarna.   

§5 Ordförande: Rapporter/frågor/uppdrag mm. 

A. Senior Sport School 5 nov. Gruppen vill prova på boule. Beslut: går bra. 

    Vi ställer upp. 

B. Aktivitetskatalogen. Vi ska stå med i den. Gerd ändrar namn till Sonja på 

    klubbens annons i katalogen. 

C. Ska vi ha namnskyltar i klubben? Nej, beslutade styrelsen. Vi beslutade 

    att ta foto på kommitteer och sätta på anslagsavlan. Styrelsen sätts upp i 

    Laget.se också. Sven ordnar detta. 

D. Befogenheter - budget/ kommitteer. Varje kommitte får 5000kr att 

    max disponera/år. 1000 kr maxbelopp vid handling, mer prata med styrelse 



E. Sponsorer. Gruppen behöver bli fler som arbetar. Ska vi bjuda in de som 

    har reklamskyltar och spela boule , bjuda på fika mm. 

F. Vem Gör Vad? Dokumentet fastslås av styrelsen. Bilaga 1. 

G. Fika. När det gäller fika. Så ska alla betala. Det som står på listorna ska   

    betalas. 

H. Grupparbetet som gjordes på årsmötet är genomarbetat och styrelsen 

     har valt frågor och önskemål att arbeta vidare med. Se bilaga 2. 

§6. Rapport Kassören 

A. Ekonomisk rapport Se bilaga 3. 

B. Zettle/kontanthantering. På tävlingar. Åse, Sven och Gerd ska ha appen. 

C, Swish för fikat, en blankett framöver. 

D. Blanketter( underlag för kassören)finns i hyllan, ska skrivas vid handling, 

E. Rapportering av medlems-och licensavgifter. Sven och Pelle ordnar detta. 

F. Klubben får specad information av Carpman på el --förbrukningen.. 

§7. Rapport Tävlingskommitten     

A Tävlingsresultat Mars månad Se bilaga 4. 

B Kommitteen hade möte med Sonja 8 mars: positivt. 

   Månadsmästaren : Från utesäsong, tävling sista söndagen i månaden. 

  Teknikträning . Behövs anmälan till detta. Svar kommer. 

§8. Rapport bankommitten.        

A Utsidan på hallen har tvättats. 

B. Borden i hallen är inte o´key. Mår inte bra av att flyttas, när det skuras.  



C. Låset vid nödutgången fungerar nu. 

D.Utslagsbacken ligger på is fortfarande. 

E. Målning under reklamskyltarna blir sensommararbete. 

F. Städning av Boden inför starten på utespel 27 april. 

G. Utbyggnad av utomhusbanan? Nej, svar från styrelsen. Det räcker som 

    det är. 

   Den 10 april bjuder Sven på smörgåstårta. Fyller 80 år. 

§9. Rapport Trivselkommitten 

A. Kaffekort, fikakort. Det står på väggen vad som gäller. Bemannad disk. 

B. När någon ny kommer ska den tas om hand på ett bra sätt. Alla i styrelsen 

    har ansvar. Ska vi bjuda in alla nya medlemmar och informera om regler 

    mm.? 

C. Grillkväll 16/5 kl 16.00 mer information kommer. 

D. Den som har hand om fikat får kolla vad som finns och handla därefter. 

E. Fika under sommaren får vi återkomma till. 

§10. Övriga frågor 

A. Kläder och klot hos Emil. Göran har kontakt. Klot 1000kr/3 pack. 

    Vi söker bidrag från kommunen, beslut av styrelsen. 

B. Förslag: Ska klubben ge möjlighet till medlemmar att byta böcker? 

    Styrelsens svar, Nej. 

C.Trivsel: Alla medlemmar i de olika kommitteerna gör något tillsammans 

   framöver. Sonja och Pelle arbetar vidare med detta. 



 

§11. Nästa styrelsemöte 5/5  kl 10.00 i Boulehallen 

§12. Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse. 

                        Mötet hålls i samarbete med SISU 

                                        Hjo 25- 04- 09 

  

_______________________               _______________________                                            

Ordförande Sonja Johansson   Sekreterare Gerd Björnell   

 

 _____________________ 

Justerare Conny Wennergren 


